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UITNODIGING
De jaarvergadering wordt gehouden op 10 december in "De Voorhof" en begint

om 20.00 uur. U bent hierbij van harte uitgenodigd.

Wie de jeugd heeft ....
Niet alleen de jeugd van de
basisschool wordt de liefde voor
het tuinieren bijgebracht, dit
gebeurt dus ook al bij de heel
kleine jeugd. Als het maar geen
kinder-arbeid is. (Ingestuurde
foto)

Wintergroenten
Wintergroente wordt verbouwd in Nederland, op de volle
grond. Groentesoorten, zoals pastinaak, knolselderij en boe-
renkool kunnen prima groeien bij lage temperatuur.
Nu hoor je steeds vaker om je heen en op de tv: “Ik eet sei-
zoensgebonden groenten”. Is dat niet saai en is er wel keus
genoeg. Nou, er is keus genoeg en het is nog er gezond ook.
Wintergroenten zijn zeer rijk aan vitamines: een portie
gekookte spruitjes (200 gram) bevat ruim twee-en-een-half
keer zo veel vitamine C als een sinaasappel. Ook andere
wintergroenten zijn rijk aan vitamines.
Top 10 wintergroente.
1. Spruitjes zijn de meest vitaminerijke wintergroente en
zijn rijk aan vitamine B6, foliumzuur, vitamine C en kalium.
2. Boerenkool bevat bijna alle vitamines en mineralen en is
vooral rijk aan (pro)vitamine A, B2, B6, C, foliumzuur en
calcium.
3. Winterpostelein is rijk aan (pro)vitamine A, foliumzuur,
kalium, calcium, ijzer en magnesium.
4. Groene kool bevat relatief veel vitamine B1, B2,

foliumzuur en vitamine C.
5. In knolselderij zit veel vitamine B6, foliumzuur, ijzer en kalium.
6. Koolraap bevat met name vitamine C en calcium.
7. Pastinaak bevat vitamine B1, B3, magnesium.
8. In prei zit met name vitamine B6 en foliumzuur.
9. Zuurkool bevat vitamine B6, vitamine C en calcium.
10. Winterwortel - zijn zeer rijk aan (pro)vitamine A en caroteen .
Nederland importeert elk jaar ongeveer 1,2 miljard kilo groente en
fruit en exporteert ongeveer het dubbele. Het is soms moeilijk te
begrijpen hoe de handel werkt. Zo wordt (werd) het grootste deel
van ‘onze’ in de kas gekweekte frambozen geëxporteerd naar
Rusland. Een ding is zeker: voordat de meeste groentesoorten op
je bord liggen is er heel wat energie in gestoken. Die energie zit
met name in de teelt en het vervoer. De hoeveelheid Vervolg op
blz. 7
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AGENDA 10 december 2014
(Alles op een witte achtergrond
gaat over de vergadering)

1. Opening

2. Mededelingen

3. Notulen december 2013

4. Ingekomen en uitgaande post

5. Jaarverslagen en financiële zaken

5.1 Verslag van de secretaris
5.2. Verslag van de penningmeester
5.3 Vaststelling begroting
5.4 Vaststelling tuinhuur - Voorstel: huur verhogen met € 1
per are (are is 100m2)
5.5 Kascontrolecommissie (Leendertse en Dingemanse en
reserve Verspaget)
5.6 Benoeming nieuwe kascontrolecommissie
5.7 Tuinkeuringscommissie

6. Schooltuintjes

7. Bestuursverkiezing
Aftredend zijn de heren Ashok Somai secretaris en Arend
Mulder algemeen lid. Ashok Somai is herkiesbaar. Arend
Mulder nog voor 1 jaar! Indien de
leden één of meer tegen kandidaten
wensen voor te dragen, dan kunnen
zij dit schriftelijk, met de handteke-
ningen van ten minste 10 leden, tot
1 uur voor de aanvang van de ver-
gadering melden bij de secretaris.

8. Rondvraag

9. Pauze en sluiting
Af en toe zien we, als bestuur,
ontwikkelingen die eigenlijk
niet op een volkstuinencomplex
thuis horen. Meestal gaat het
om kleine of tijdelijke zaken.
Het is dan prettig als een ieder
zich ook afvraagt of dit wel past
of kan. Bij twijfel kan het ge-
woon even aan het bestuur
worden voorgelegd. Je kunt ook
zeggen het gaat om gewone

omgangsvormen. Zo is de tuin bin-
nen redelijke grenzen geen ver-
lengstuk voor de berging thuis en
niet bedoeld als stallingsruimte
voor karren e.d. Zoals al eerder is
geschreven en gezegd is het ook
normaal eerst even te vragen of
een bouwwerk acceptabel is. De
keerzijde is namelijk dat al het
ongewenst gedrag, om het zo
maar te noemen, vastgelegd (ver-
boden) zou moeten worden in een
tuinreglement. In een tijd met de
wens naar minder regels wil ook
het bestuur liever niet alles vast-
leggen in regels. Ook politieagen-
tje spelen is niet de favoriete acti-
viteit van het bestuur. Kortom, we
zijn met zijn allen de vereniging.
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Algemene ledenvergadering 11
december 2013

Aanwezig 26 leden
Afwezig m.k. dhr.-en
Verschure, Ticheloven en T.
Bouw.

1. De voorzitter heet een
ieder welkom.

2. Mededelingen e.d.

3. Notulen
Naar aanleiding van Asbest-
controle wordt door de voor-
zitter meegedeeld dat de con-
tact persoon van de gemeente is
overleden en is het wachten op
een nieuwe contact persoon.
Er was beloofd dat er een con-
tainer ter beschikking zou
worden gesteld om het aanwe-
zige asbest van de tuin af te
voeren maar door het overlijden
is nu niet duidelijk wat er gaat
gebeuren.
Asbest kan altijd ingeleverd
worden bij de gemeente.

4. Ingekomen en uitgaande
post
Rekeningen van Kvk en de
gemeente en diverse folders
Zijn bevestigingsbrieven uitge-
gaan naar nieuwe huurders.

5. Jaarverslagen
5.1 Verslag van de secretaris
wordt goed gekeurd.
5.2 Verslag van de penning-
meester – na een korte
toelichting van de voorzitter-
wordt goedgekeurd.
5.3 Vaststelling begroting –
akkoord
5.4 Vaststelling tuinhuur –
Geen verhoging van huur of
contributie.
5.5 Kaskeuringscommissie
De kaskeuringscommissie (cie)

doet verslag van de kascontrole.
De stukken zijn gecontroleerd
en alles is in orde bevonden.
Aan het bestuur wordt
decharge verleend. Dank aan
Jaap Geluk voor het derde jaar
en andere cie-leden.
5.6 Jaap Geluk treedt af en de
nieuwe kaskeuringscie-leden
zijn de heren Leendertse en
Dingemanse met als reserve de
heer Verspaget.
5.7 Tuinkeuringscie
De tuinkeuringscie heeft de
tuinen het afgelopen jaar ge-
keurd. Ook is bekeken wie in
aanmerking komt voor een
prijsje.
Er zijn op basis hiervan 3 beste
tuinen aangewezen.
1. W. Groot Lipman
2. Mevr. Timmerman
3. Mevr. Borggreve
Alle prijzen zijn beschikbaar
gesteld door Gardebroek waar-
voor onze dank.

Naar aanleiding
van tuinkeu-
ringen ontbrand
er een discussie
over vuile tui-
nen.
Als er tuinen
zijn die jaren
achter elkaar
vuil blijven –
wat gebeurd er
dan mee?
In het seizoen
2012/2013 is er
aan 3 leden de
wacht aange-
zegd met vuile
tuinen en ande-
ren zijn aange-
schreven. Men
moet de leden
wel de gelegen-
heid geven om
te kunnen rea-

geren. Na het eerste schrijven
moet een lid de tijd (in de regel
2 weken) krijgen om het e.e.a.
te kunnen doen. Reageert een
lid nie, dan krijgt hij/zij een 2e
brief. Er moet ook rekening
worden gehouden in welke
prive-omstandigheden
bepaalde leden verkeren.
Door de vergadering wordt
aangegeven de regels wat
scherper te stellen. Leden op
hun verantwoordelijkheid wij-
zen. De vraag wordt ook gesteld
om nieuwe leden borg laten
betalen of zelfs door alle leden.
Wat is wijsheid? Deze discussie
is al een aantal keren gevoerd.
Touwtjes wat strakker aan-
trekken. Leden mogen elkaar
ook op hun gedrag aanspreken.
Contributie verhogen wordt als
een tussen-oplossing gezien.

Bij de eerst komende vergade-
ring van AB zal dit aan de orde
komen.



4

In de jaarvergadering van 2014
komen we hierop terug.

6. Bestuursverkiezing
Dhr. Jan Booij is herkiesbaar
als voorzitter – wordt bij accla-
matie aangenomen.
Verder geen wijzigingen in het
bestuur.

7. Viering 50 jaar
Biddinghuizen
Bestuur heeft geen tijd om wat
te organiseren. Willen de leden
iets doen?
Jaap geluk stelt voor om niets
te doen, dit is ook de mening
van de vergadering.

8. Rondvraag
Wie is er verantwoordelijk voor
het fietspad. Al die gaten en
bulten.
Er is niets vastgelegd met de
gemeente. Het antwoord
moeten wij schuldig blijven.

Er was mest op de dam
gedumpt. Dit heeft de doorgang
gehinderd en vooral voor
fietsers.
Graag daar rekening mee
houden en aan de andere kant
van de sloot laten plaatsen.
Mest is voor iedereen tenzij
iemand het voor zich zelf heeft
geregeld.

Corvee
Een dag vaststellen voor een
corvee ochtend. Moet ruim van
te voren worden aangekondigd
waardoor meer mensen op de
hoogt kunnen zijn.
Gesuggereerd wordt per toer-
beurt of groepen in te delen. Er
is geen wettelijk kader aan-
wezig om dit te regelen. Een
contract laat tekenen?
Vraag is waarom een schuurtje

vooraan en niet achterin is
geplaatst. Schuurtje was al
geplaatst en is een halve meter
naar achteren geschoven. Kon
niet anders meer.

Plantjesdepot
Er was meer vraag dan aanbod.
Wordt voortgezet.

Plastic
Wordt vastgelegd anders waait
het weg. Kan gebeuren dat het
los waait maar dan proberen
wij de boel weer vast te zetten
met tegels of stenen. Dit werkt
goed.

Fruitbomen
Aantal leden hadden
belangstelling hiervoor, later
niet meer.

Na de pauze

Presentatie Website
De vereniging heeft een web-
site. Erik Veldhuizen heeft
eigenlijk al het werk hiervoor
gedaan. Idee is ontstaan omdat
hij ook voor de IJsbaanvereni-
ging een website heeft gemaakt.
De structuur is afkomstig van
BHZ-net Sybit, hieraan konden
we aanhaken.
Hij geeft in het kort een kleine

presentatie hierover.
De website is gelinkt aan BHZ-
net maar kan ook via internet
worden opgeroepen.
De leden worden opgeroepen
om materiaal aan te dragen
voor de vulling van de website
zoals foto's e.d. Kan ook een
dagboek van iemand zijn. Heeft
u een bericht of nieuwtje dan
kunt u mailen naar het info-
punt. Wij zorgen dan dat het op
de site komt.

Ashok Somai

5. jaarverslagen en finan-
cien.
5.1 Verslag van de secretaris
seizoen 2013/2014

Het bestuur is een paar keer
bij elkaar geweest. Hierbij zijn
de lopende zaken besproken.
Daarnaast is er regelmatig
mondeling of telefonisch con-
tact geweest met zowel DB-
leden als AB-leden.

Diefstal, vernielingen.
Ook in dit seizoen zijn er he-
laas weer wat vernielingen
gepleegd op het complex. Er is
ook melding gemaakt van dief-
stal van groenten en aardap-
pelen.
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Van diefstal en vernielingen
vragen wij de leden altijd aan-
gifte te doen bij de politie en
het aan het bestuur te melden.
Vriendelijk verzoek aan de
leden om de boel een beetje in
de gaten te houden. Ook het
afsluiten van het achterpad is
naar aanleiding van diefstal
gebeurd.

U mag gerust mensen aanspre-
ken van wie u denkt dat zij niet
op het complex horen.

Plantjesdepot.
Ook dit jaar weinig aanbod van
plantjes vanuit de leden. De
plantjes die er waren, waren
ook zo weg. Laten we hopen dat
er het komend seizoen meer
aanbod is. Heeft u plantjes en
bent u niet in de gelegenheid
om ze te brengen laat dit dan
aan een van bestuursleden we-
ten dan halen we dit op bij u.

Landbouwplastic
Dit voldoet aan de verwachting.
Onkruid hieronder is verbrand
en het blijft schoon.
Komend seizoen willen we hier
dus mee door gaan. Er liggen
een aantal tuinen bloot maar zo
gauw wij er tijd voor hebben
gaat er plastic overheen. Of
iemand anders moet dit willen
doen dan heel graag. Even mel-
den bij een van de bestuurs-
leden.

Branden
Zoals jullie weten heeft de
vereniging een stookvergun-
ning van de gemeente gekregen
voor vier jaar .Van begin
oktober tot en met eind april
kan er gebrand worden; alleen
door de vereniging zelf. Heeft
u snoeihout te verbranden laat

het dan weten a.u.b. De heer
Arend Mulder coördineert dit.
Er zijn een aantal regels aan
verbonden zoals:
Bellen naar de gemeente.
Mag tussen 9.00 uur en 17.00
uur gebrand worden en alleen
van maandag tot en met
vrijdag.
Moet altijd toezicht zijn en
water bij de hand en nog wat
andere regels.

Het gebeurt nog steeds dat er
leden zijn die zelf gaan bran-
den.
Als de politie in zo’n geval bij u
komt dan zijn alle kosten voor
uw eigen rekening.

Ook het verbranden van afval
in een vuurkorf of iets derge-
lijks is bij wet verboden in het
openbaar.

Schooltuintjes
Er is een drietal keren overleg
geweest over de schooltuintjes
o.a. met vertegenwoordiger van
school en een mede tuinder.

Tot slot.
Langs deze weg bedankt het
bestuur een ieder voor zijn of
haar medewerking in welke
vorm dan ook verleend aan de
vereniging.

Secretaris. Ashok Somai
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5 Agendapunten 5.2 en 5.3 5.4 Tuinhuur
Het bestuur stelt voor de
contributie hetzelfde te hou-
den, maar de huur te verho-
gen met € 1 per are. Deze
komt dan op €12,50/are/
jaar. Dit omdat de kosten
van de huur en de opbrengst
van de verhuur wat uit el-
kaar gaan lopen.
Dus inclusief contributie
€ 18,50/are/jaar.

Via de links op onze website
kunt u zien wat de prijzen bij
de andere verenigingen in de
polder zijn. Enkele prijzen:
Swifterbant €3 + €15 = €18
Dronten €2.50 + €20 =
€22,50 ?
Lelystad €7,50 + €19= €26,50
Lelystad €10+ €17,50=
€27,50

5.5 Kascontrole
De kas is gecontroleerd door de
heren Leendertse en Dinge-
manse.

5.7 Tuinkeuring
Naast een 3 keer gepland keu-
ren is uit deze keuringen ook
wat nazorg voort gekomen.
Startende tuinders hebben wel
eens wat moeite om “bij te
blijven” met het onderhoud.
Over het algemeen zag het er
beter uit dan vorig jaar.
Bij de laatste keuringsronde is
bij resten aardappelplanten
Phytophtera geconstateerd.
Huurders hierop geattendeerd.
Opvallend dit jaar was de aan-
of afwezigheid van naambord-
jes. Bij onze rondgang op 30
april (eerste keuring) viel het
op dat er redelijk wat naam-
bordjes ontbraken. Leuk is te
zien dat nadat erop geat-
tendeerd is, mensen erg
creatief bezig zijn geweest met
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het maken van een naambordje.
Al met al bij de keuringen
daarna was er veel meer
duidelijkheid over tuineigenaar
en tuinnummer.

6. Schooltuintjes
In het voorjaar kwam toch nog
onverwachts het bericht dat de
Tamarisk het experiment met
schooltuintjes wilde aangaan.
Nu moest er handelend worden
opgetreden. Grond moest
bewerkt worden, gereedschap
voor de leerlingen was nodig,
het terrein moest worden
verdeeld en uiteraard doe je
niks als er geen zaad is. In
schooltijd zouden leerlingen van
groep 7 onder begeleiding van
een docent een uur per week op
een tuintje mogen werken.
De keus was op groep 7 geval-
len, omdat zij na de vakantie
dan ook nog van hun tuintjes
gebruik konden maken en dus
oogsten wat gezaaid was.
Jan Kijk in de Vegte vond een
ouder die bereid was de grond
machinaal te bewerken. Daarna
zijn, met gebruik van tegels
ongeveer 16 tuintjes van 10 m2
uitgezet.
In onze verenigingsschuur
stond nog het e.e.a. aan gereed-
schap, niet allemaal geschikt,
maar het kon wel gebruikt wo-
rden. Bij Lidl is zaad aange-
schaft en Heyboer heeft zaad en
plantuitjes beschikbaar gesteld.
Ook door een particulier is
zaad beschikbaar gesteld.
Op de middag dat de kinderen
voor het eerst aan de slag kon-
den, is eerst instructie gegeven
wat ze wel en niet met het ge-
reedschap kunnen doen, zoals
het op de juiste manier neer-
leggen van de hark, met de
stelen niet iemands tanden
eruit slaan en dergelijke.

Vervolgens is voorgedaan hoe
de grond bewerkt kan worden.
Ook is ze gevraagd zelf naam-
bordjes te maken.
Gelukkig hebben zich, toen het
project daadwerkelijk startte,
spontaan een aantal vrijwil-
ligers vanuit onze vereniging
gemeld, om de kinderen te
begeleiden. Ook waren er enke-
le ouders/begeleiders die even
een handje toestaken. Zonder
deze hulp was het project
waarschijnlijk voortijdig als een
kaars uitgegaan.
Het resultaat
De meeste leerlingen waren
enthousiast en zijn vol goede
moed begonnen. Al snel bleek
dat tijd een cruciale factor is.
Zo vielen er door feestdagen en
schoolactiviteiten een aantal
dagen uit waardoor de kinderen
niet konden werken. De resul-
taten liepen nog al sterk uiteen,
mede doordat een aantal kinde-
ren na schooltijd met hulp van
de ouders aan hun tuintje heb-
ben gewerkt en anderen het
wat op zijn beloop lieten.
De grote vakantie heeft een
behoorlijke invloed gehad; er is
veel achterstallig onderhoud
ontstaan.
Conclusies en vervolg
In november is het project

Lijst van nieuwe en
vertrokken leden
We heten alle nieuwe leden
hartelijk welkom bij de
vereniging en wensen jullie vele
jaren tuinplezier. Schroom niet
om advies te vragen aan andere
tuinders.
De heer M. Saltan
Mevr. Kleinjan-Van Geest
De heer H. Teunissen
De heer A. Celen
De heer G. Brevoord
Mevr. L. Voskes
Mevr. E. Beekhoven

De volgende mensen zijn geen
lid meer van de vereniging. De
heer Klomp is overleden. We
wensen zijn naasten sterkte.
De heer Kooman
Fam. Snippe
De heer Castricum
De heer Broersma
De heer Wolf
De heer J. Vlaanderen
Fam. Toetenel
Mevr. De Boer
De heer Van Asselt
De heer Bouwman
De heer Griffioen
De heer Vroegh
Fam. Van Triest
De heer Kabbedijk
Mevr. Bouwens

Vervolg van pag 1
energie die nodig is per kilogram groente verschilt per soort en
seizoen. Het maakt namelijk veel uit of groente van de akker of
uit een verwarmde kas komt. En of het met het vliegtuig is
ingevlogen of is vervoerd per boot of vrachtwagen.
Moraal: Groente uit eigen tuin is gezond en je bespaard veel
energie.



Bestuur:

Voorzitter en tuinuitgifte
Jan Booij
tel.:332126
jansijbrand@gmail.com

Secretaris
Ashok Somai
tel.:332174
a.somai@upcmail.nl

Penningmeester
Tijn Bouw
tel.: 332010
tijnbouw@kpnmail.nl

Arend Mulder
tel.: 332381
arendmulder@kpnmail.nl

Tuinkeuring
Stoffel Aarsen
Tel.: 331530
chris.aarsen@kpnplanet.nl

Volkstuinvereniging Biddinghuizen
http://volkstuinbiddinghuizen.nl
Secretariaat: A. Somai, Uitloper 46, 8256 CD
Kamer van Koophandel Lelystad nr.: 40059843

Contributie: € 6 per jaar
Tuinhuur: € 11,50 per are (100m2) per jaar
Rekeningnr. vereniging NL78RABO 0348 1245 70
t.n.v. M. Bouw
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Wetenschappers hebben op
de Filipijnen een nieuwe
plantensoort ontdekt. De
nieuwe plantensoort heeft de
naam Rinorea niccolifera ge-
kregen. Onderzoekers ontdek-
ten de plant op het Filipijnse
eiland Luzon. De grond op dit
eiland is rijk aan zware meta-
len en daar maakt R. nicco-
lifera handig gebruik van. De
plant houdt er een bijzonder
dieet op na: hij ‘eet’ nikkel. En
niet zo weinig ook: hij kan tot

wel 18.000 ppm aan
nikkel in zijn
bladeren verzamelen,
zon-der zichzelf te
vergiftigen. Daarmee

is de hoeveelheid nikkel in deze
plant zo’n honderd tot duizend
keer groter dan in de meeste
andere planten.
R. niccolifera is niet de enige
plant die in staat is om nikkel
in grote hoeveelheden te absor-
beren. Toch is het vrij zeld-
zaam: van de plantensoorten
die op nikkelrijke gronden
groeien, is slechts 0,5 tot 1
procent van de soorten in staat
om nikkel tot zich te nemen.
Wereldwijd gaat het dan om
zo’n 450 soorten. Dat is weinig
als u bedenkt dat er naar
schatting zo’n 300.000 soorten
vaatplanten (planten met
vaatbundels, een manier om
water te transporteren) zijn.
Wellicht kunnen wij mensen
nog iets leren van
R. niccolifera. Zo kan de plant
ons wellicht helpen om nog
betere technologieën te ont-
wikkelen om zware metalen uit
vervuilde grond te verwijderen.

geëvalueerd met een vertegen-
woordiger van de school, van de
vrijwilligers en het bestuur.
Het volgende is o.a. naar voren
gekomen. De Tamarisk heeft te
kennen gegeven het komend
jaar verder te willen met de
schooltuintjes.
Ook van de vrijwilligers zijn
positieve geluiden gekomen.
Wel moet er een korte lijn tus-
sen vrijwilligers en school ko-
men i.v.m. bijvoorbeeld onwerk-
baar weer.
Er is meer geschikt gereed-
schap nodig en liefst ook meer
hulp.
De school gaat op zoek naar
fondsen voor de aanschaf van
de meest noodzakelijke zaken.
U hebt op de website en in ons
clubblad kunnen lezen over het

enthousiasme van de leer-
lingen.

winterkoninkje




